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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 31 ianuarie  2012  în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 

 

 

  Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Doamnelor şi domnilor 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 34 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  Lipsesc 
domnii consilieri judeţeni Munteanu Sorin si Dan Sarmeş. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 20/ 25.01.2012 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  
1) -  Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate din cota de 21% din 

impozitul pe venit pentru susţinerea programelor de dezvoltare locală, respectiv a 
proiectelor de infrastructură care necesită cofinanţare locală pe anul 2011. 

3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş şi a 
bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 2011. 

4) -  Proiect de hotărâre privind utilizarea şi regularizarea excedentului bugetului 
judeţului Timiş în anul 2012. 

5) -  Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume pentru echilibrarea bugetelor 
locale pe anul 2012. 

6) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării indicatorilor tehnico-economici ai 
proiectului de investiţie “Centrul de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică 
Periam”. 

7) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării şi susţinerii financiare a 
proiectului „CASA”. 

8) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului Timiş şi a bugetelor unor 
instituţii şi servicii publice pe anul 2012. 

9) -  Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii ale unor produse agricole 
pentru anul fiscal 2011. 

10) - Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru serviciile specifice realizate 
de Camera Agricolă a judeţului Timiş  în anul fiscal 2012. 

11) - Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei anuale către Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş. 

12) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori  de transport rutier. 

13) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unei construcţii din domeniul public 
în domeniul privat al judeţului Timiş în vederea demolării. 

14) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului de închiriere încheiat 
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cu Institutul Francez – Timişoara. 
15) - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unui spaţiu din Bastionul 

„Theresia” Timişoara către Agenţia de Dezvoltare Economico - Socială Timiş. 
16) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean 

Timiş în cadrul Comisiei de Acreditare a Furnizorilor de Servicii Sociale Timiş. 
17) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Comisiei de Evaluare a 

Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş. 
18) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice al 

Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor Timiş pe anul 2012. 
19) - Diverse. 

 
Dacă sunt discuţii cu privire la ordinea de zi prezentată?  Dacă nu, supun la vot 

ordinea de zi. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu  34  voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea 
– George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ioan – Ştefan şi o 
abţinere din partea domnului Tiuch Cătălin 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 19 decembrie 2011 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul verbal cu  35  voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea 
– George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
 
Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Înainte de a trece la formularea de întrebări şi interpelări, vă precizez că în mapele 

de şedinţe este depus un raport întocmit de ADETIM privind situaţia din Parcul Tehnologic 
şi Industrial Timişoara, aşa cum s-a solicitat la şedinţa din luna decembrie 2011.  

Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Hehn Dorin 
Domnule preşedinte, la finele anului trecut Centrul de Resurse şi Asistenţă  

Educaţională „Speranţa”  a fost premiat la Bucureşti cu ocazia Galei Persoanelor cu 
Dizabilităţi pentru activitatea depusă în accesarea la educaţia inclusivă a copilului cu 
dizabilităţi. Tot anul trecut, în septembrie, acest centru, pe care îl felicităm, respectiv 
felicităm conducerea pentru activitatea depusă şi modul în care rezolvă problemele 
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deosebite cu aceşti copii cu dizabilităţi, împlineşte 20 de ani de la constituire. În acest timp, 
peste 6000 de copii, cu vârste între 6 luni şi 18 ani , au trecut prin acest centru, iar aceşti 
tineri au primit îngrijirea necesară şi speranţa s-a înfiripat în privirea părinţilor lor când au 
văzut că aceşti copii au făcut progrese.  

Actualmente sunt circa 300 de copii care urmează toate procedurile în acest centru 
şi sunt circa 100 de copii în aşteptare pentru că spaţiul şi timpul nu permite ca şi aceştia din 
urmă să beneficieze de aceste proceduri.  

La  începutul mandatului nostru am avut prevăzut în buget proiectul de construire a 
unui nou centru modern  care a fost gândit de colegii din mandatul trecut şi care a şi primit 
finanţare.  

În ultimii 3 ani ne-am lovit de tot felul de probleme. Una dintre ele a reprezentat-o 
terenul întrucât nu putem construi pe un  teren care nu aparţine consiliului judeţean.  Anul 
trecut am constatat că şi normativele făcute pentru proiect au fost modificate  şi în 7 luni nu 
s-a reuşit ca acest proiect să fie readus la normativul existent.  

În consiliul de administraţie care a avut loc cu  câteva zile în urmă, solicitarea 
părinţilor şi a întregului colectiv a fost aceea de a ne apleca şi asupra acestui centru în 
ideea de  a regândi acest proiect pentru ca el să prindă viaţă şi să-l  includem în bugetul 
ce-l vom aproba astăzi.  

Spun acest lucru pentru că, dincolo de reabilitări de drumuri, dincolo de toate 
lucrurile care, din păcate le facem şi pentru numărul de voturi la care ne gândim în 
perspectivă, sunt 300 de copii  + cei 100 care sunt în aşteptare, sunt părinţii acestora şi ale 
căror voturi nu ne interesează, ci ne interesează  ca aceşti copii să găsească un loc unde 
pot să-şi trateze toate suferinţele.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc domnule consilier. De fapt, observaţia dumneavoastră se regăseşte 

într-un amendament la proiectul de hotărâre, propus de Comisia economică la lista de 
investiţii şi înscris pe ordinea de zi la punctul nr. 8.  cel care se referă la aprobarea 
bugetului.  Vom discuta despre acest amendament care, aşa cum am spus, vine din partea 
Comisiei economice în spiritul în care spunea domnia sa, respectiv de a ne focaliza toată 
atenţia pe acest centru.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 

Data trecută am votat în şedinţa de plen a consiliului judeţean un reprezentant în 
Consiliul de consultativ  la Inspectoratul Şcolar Timiş şi nu i s-a comunicat nimic acestuia. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Comunicarea s-a făcut în scris, printr-o adresă, atât domniei sale cât şi 

inspectoratului. Prin urmare, la sesizarea făcută am răspuns printr-o adresă şi lucrurile au 
intrat în normal.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte aş vrea să vă întreb de ce salariaţii consiliului judeţean nu au 

acces gratuit în parcările de prin oraş? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu au acces pentru că nu există nici o convenţie în acest sens cu Primăria 

Municipiului Timişoara. 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Nu, eu mă refer la parcările consiliului judeţean.  
 



 4

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar în acestea au accesul gratuit o mare parte, însă noi avem, în oraş, doar 

parcarea de la fostul comisariat şi cea care este în jurul palatului administrativ.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Iar pentru aceea din centru este vreo problemă? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, dar nu s-a pus până acum această problemă. Vom lua în considerare şi acest 

fapt.  
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Tot la ultima şedinţă am discutat despre un audit la Poli şi aş dori să ştiu dacă aveţi 
informaţii noi  în acest sens şi, totodată, aş vrea să ştiu dacă putem ajunge la o soluţie în 
ceea ce priveşte echipa.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
După cum aţi văzut, pentru că bugetul a intrat în toate comisiile de specialitate, 

executivul a propus o sumă alocată şi prevăzută în buget pentru ceea ce am discutat, de 
principiu, referitor la intrarea în acţionariat.   

Din ultimele informaţii, auditul cerut de noi şi realizat de cei de la KPMG este în faza 
finală şi rezultatul îl vom avea azi sau cel târziu mâine.  O ultimă discuţie au avut-o vineri, 
în Bucureşti, cu conducerea clubului, iar ieri au fost aşezate formele, urmând ca azi, după 
plen sau cel târziu mâine vom avea auditul pe care îl vom pune la dispoziţia tuturor 
consilierilor judeţeni.  

Probabil în şedinţa din februarie, dacă este cazul, vom discuta o chestiune de 
patrimoniu, în sensul de a intra în acest acţionariat, în urma  auditului pe care îl vom avea 
azi sau poate mâine.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu vom trece la următorul punct înscris pe 
ordinea de zi.  

 
 
Punctul nr. 2 -   Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate 

din cota de 21% din impozitul pe venit pentru susţinerea programelor de dezvoltare 
locală, respectiv a proiectelor de infrastructură care necesită cofinanţare locală pe 
anul 2011. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35   voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 
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Punctul nr. 3 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 

Judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 
2011. 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Precizez că, după discutarea în comisii, am fost informaţi în scris de Muzeul Satului 

Bănăţean că în anul 2011 s-au obţinut venituri proprii suplimentare de 9000 lei. În aceste 
condiţii, veniturile Muzeului Satului urmează a se majora de la 40 mii lei la 49 mii lei în anul 
2011.  Acesta este un amendament pe care trebuie să-l prindem în proiectul de hotărâre.  

Dacă sunt discuţii referitoare la acest amendament?  
Supun la vot amendamentul. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35   voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea 
– George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

Dacă sunt discuţii referitoare la întregul proiect de hotărâre?  
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35  voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
 
Punctul nr.  4 -  Proiect de hotărâre privind utilizarea şi regularizarea 

excedentului bugetului judeţului Timiş în anul 2012. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică locală.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35  voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
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Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
La punctul anterior, înscris pe ordinea de zi, aţi spus că au crescut veniturile la 

Muzeul Satului cu suma de 9.000 lei. Înseamnă că trebuie cuprinsă şi această sumă, 
întrucât ea este un excendent.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Din discuţiile cu reprezentanţii direcţiei financiare reiese că suma aceasta nu trebuie 

cuprinsă întrucât reprezintă bani existenţi în cont ceilalţi sunt venituri proprii.  
 
Domnul Mircea Mihuţ – Director executiv – Direcţia Buget Finanţe 
La Muzeul Satului nu este vorba despre venituri ci despre venituri proprii care s-au 

încasat după şedinţa de plen din luna decembrie. Aceştia  s-au şi cheltuit  şi nu intră în 
excedentul din acest an.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Am înţeles. Banii s-au cheltuit şi nu au fost prinşi în execuţie.  
 
 
Punctul nr. 5 -  Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume pentru 

echilibrarea bugetelor locale pe anul 2012. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia pentru 

administraţie publică. În cadrul Comisiei economice s-a propus diminuarea sumelor 
repartizate la Comuna Giroc cu 100 mii lei şi suplimentarea cu aceeaşi sumă la comuna 
Ghevereşu Mare. Nu s-a precizat, însă, pe care anexă.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Vă rog să-mi permiteţi, domnule preşedinte, să fac trei modificări în amendamentul 

făcut.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Doar o secunda vă rog domnule consilier să-mi daţi voie să termin cu 

amendamentul Comisiei economice.   
Deci, am dat citire amendamentului, însă există o problemă, şi anume nu se 

precizează la care anexă se face referire. În proiectul de hotărâre avem două anexe şi nu 
s-a precizat pe care dintre cele două anexe se va întâmpla această modificare.  

Rog preşedintele Comisiei economice sau susţinătorii acestui amendament să 
justifice propunerea.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Vreau să fac o modificare la amendamentul propus în Comisia economică, şi 

anume, vă propun să luăm de la Giroc suma de 200 mii lei şi ea să fie repartizată astfel: 50 
mii lei pentru Chevereşu Mare, 100 mii lei pentru Moşniţa Mare si 50 mii pentru Dudeştii 
Vechi întrucât acestea nu au nici o posibilitate de cofinanţare pentru proiectele care le au.  

Sigur, suma solicitată de ei este mult mai mare dar am zis că putem fi de acord cu 
această propunere având în vedere că este singura comună care a primit o sumă destul de 
mare în buget pe proiectul respectiv.  
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Deci, rugămintea mea este să luaţi în considerare amendamentul în forma în care l-
am propus. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar în aceste condiţii, amendamentul trebuie să mai fixeze şi anexa .  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Anexa 1 + 2 .  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar nu există anexa 1 + 2. 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Atunci anexa nr. 2.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În aceste condiţii, reluăm formularea amendamentului Deci, domnul consilier 

judeţean Titu Bojin propune ca în anexa 2 de la suma dedicată, iniţial, comunei Giroc, de 
266 mii lei să se retragă suma de 200 mii lei care să fie repartizată astfel: 100 mii către 
comuna Moşniţa Nouă, 50 mii lei către comuna Chevereşu Mare şi 50 mii lei către comuna 
Dudeştii Vechi.  

Deci, acesta este amendamentul pe anexa 2.  
Sunt discuţii în legătură cu acest amendament? Dacă nu, supun la vot 

amendamentul.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 19  voturi”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bojin Titu, , 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin Lăscuţ,  De Maio Leontin 
Nicolae, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Negoiţă Adrian – Valentin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan,  Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  7 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cândea Dorin, Cojocaru Silvia, Grecu Marian, Crişan 
Lelica, Ostaficiuc Constantin, Spătaru Elisabeta şi 8 abţineri din partea doamnelor/domnilor 
Bojin Mihăiţă, Chiforeanu Ion, Cutu Dorin, Eftimie Mariana, Gaita Oana, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel  şi Răvăşilă Florin.  

 
Dacă sunt discuţii în legătură cu întregul proiectul de hotărâre? Dacă nu,  supun la 

vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20   voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George,   
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Costa 
Cosmin Lăscuţ, De Maio Leontin Nicolae, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Rotărescu Vasile, Sasca 
Viorel – Zoltan,  Suciu Matei, Supuran, Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin,  13 
voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cândea Dorin, Cojocaru 
Silvia, Grecu Marian, Crişan Lelica, Ostaficiuc Constantin, Spătaru Elisabeta Bojin Mihăiţă, 
Chiforeanu Ion, Cutu Dorin, Gaita Oana,  Preunca Daniel,   Răvăşilă Florin şi 2 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Eftimie Mariana şi Nodiţi Gheorghe.  

 
Proiectul de hotărâre fiind aprobat s-a reuşit echilibrarea bugetului judeţului Timiş în 

toate localităţile din judeţ. Mulţumim pentru gândirea strategică de a asigura o dezvoltare 
echilibrată la nivelul întregului judeţ.  
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Punctul nr. 6 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii indicatorilor 
tehnico-economici ai proiectului de investiţie “Centrul de Recuperare şi Reabilitare 
Neuropsihiatrică Periam”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de sănătate, Comisia de urbanism  şi 

Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34   voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin.  

 
 
Punctul nr. 7 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării şi 

susţinerii financiare a proiectului „CASA”. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă, Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31   voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George,  
Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  
Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin 
Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă 
Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – 
Ştefan, Tiuch Cătălin şi 4 abţineri din partea doamnelor/domnilor Spătaru Elisabeta,  Bitea 
Nicolae, Cândea Dorin  şi  Ostaficiuc Constantin.  

 
 
Punctul nr.  8 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului 

Timiş şi a bugetelor unor instituţii şi servicii publice pe anul 2012. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat şi avizat favorabil în toate comisiile de specialitate. Comisia 

economică a propus pentru Lista de investiţii, următoarele:  „La pag. 1, poz.5 – Centrul 
Speranţa – suplimentarea cu 2 milioane lei de la pag. 6, poz. 1  - Muzeul de Artă  - cu 1,5 
milioane lei şi de la pag. 3, poz. 28 – Complex sportiv – cu 0,5 milioane lei”.  

Dacă sunt discuţii în legătură cu acest amendament şi, în general, cu prevederile 
bugetului.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, exact în ideea celor prezentate de domnul consilier judeţean Dorin Hehn şi 

având în vedere urgenţa în realizarea acestei investiţii pentru Centrul de recuperare pentru 
copii cu dizabilităţi „Speranţa” , precum şi performanţa şi numărul mare de copii care sunt 
îngrijiţi în acest centru,  Comisia economică a propus acest amendament, iar sumele 
respective care se iau de la cele două poziţii au fost luate la propunerea executivului, 
respectiv a domnului Borlea  care a apreciat că respectivele poziţii nu reprezintă o prioritate 
în acest moment şi se poate face acest transfer de fonduri.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă mai sunt şi alte observaţii referitoare la acest amendament?  Dacă nu supun la 

vot amendamentul.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 34   voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea 
– George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  
Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 

 
Amendamentul fiind aprobat,  vă rog să-mi spuneţi dacă sunt discuţii referitoare la 

întregul proiect de hotărâre care, de altfel, a fost avizat favorabil  şi aprobat în toate 
comisiile de specialitate. 

Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  35  voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, chiar dacă proiectul de hotărâre a fost aprobat aş vrea, înainte 

de a trece la dezbaterea următorului punct, să vă pun câteva întrebări.  
În primul rând, se spune Complex sportiv + sala – unde se află acesta?. Apoi, la 

protecţia civilă mi se pare interesant  să văd – autoutilitară transport  150 mii lei şi sistem 
de video conferinţă tot  150 mii lei.  O fi cu hologramă sistemul de videoconferinţă sau…? ! 

O altă chestiune mai interesantă pe care am observat-o aici şi sincer, mi-aş 
cumpăra şi eu, este  uşă termopan – 20 mii lei. Aceste lucruri mi se par interesante şi aş 
vrea câteva lămuriri.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
E corect să puneţi întrebări dar ar fi fost mult mai corect dacă le puneaţi în comisia 

de specialitate unde puteaţi chema pe oricare dintre cei care au propus aceste lucruri şi 
care le-au şi aprobat în toate comisiile de specialitate. Nu ar fi trebuit să puneţi aceste 
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întrebări aici unde aceste persoane nu sunt prezente şi nu vă pot da răspunsurile 
aşteptate, iar ele rămân cumva suspendate dând naştere la tot felul de interpretări.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Eu doar v-am întrebat, domnul preşedinte.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da şi eu vă mulţumesc că aţi aprobat. Însă, vreau să lămurim puţin lista de investiţii 

şi pentru acest lucru am să vă fac o prezentare. Vă rog să priviţi pe ecranele din sală.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, înainte de a începe prezentare vă rog să-mi permiteţi să 

intervin din nou şi să vă spun câteva cuvinte.  
Dumneavoastră ştiţi că este o „boală” a mea mai veche referitor la sistemul de 

funcţionare al consiliului judeţean.  Deci, acest buget vine în comisie chiar în ziua în care 
trebuie să îl şi aprobi. Chiar dacă sunt nevoit să repet, voi spune din nou că terminăm acest 
mandat, dar spun  pentru cei care o să mai fie că acest sistem este prost şi haotic.  

Nu e corect să vină cineva în comisie şi să îţi ceară să aprobi atunci pe loc. Vin 
membrii comisiei, iar în timpul de 30 de minute cât stau acolo să semnez, pentru că se 
grăbesc să fugă la altă comisie domnul sef, eu trebuie să aprob bugetul. Trebuie să fiu 
deşteptul lumii să urmăresc 7000 de cifre. Avem tot felul de site-uri de ce nu se pune pe 
site cu câteva zile înainte, astfel încât, să avem timp să-l analizăm şi noi. 

Nu vreau să jignesc pe nimeni când spun că nu toţi suntem de specialitate şi că mai 
bine din trei sferturi dintre noi votăm fără a şti ce votăm . Îmi pare rău că spun asta dar 
sistemul  este prost domnule preşedinte.  

Atunci când vorbim de un buget, acesta  trebuia dat fiecărui consilier judeţean, cu 
două săptămâni înainte să fie analizat, iar apoi veneam şi puneam întrebări.  

Vă mulţumesc că mi-aţi permis să intervin şi nu mai e nevoie să-mi răspundeţi la 
întrebările puse.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
De ce nu? Dumneavoastră aveţi posibilitatea să aprobaţi sau nu în comisie şi în 

plen. Nimeni nu vă obligă să aprobaţi, pe de o parte. Pe de altă parte, ştiţi foarte bine că 
afirmând că trei sferturi din cei care sunt la această masă nu ştiu ce au votat cred că îi 
jigniţi şi ne jigniţi.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
În acest caz, vă rog să mă iertaţi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
E posibil să fim trei sferturi sau jumătate din cei care nu ştim ce votăm. Acest lucru 

trebuie să vedem.  Câţi dintre noi suntem dintre cei care nu ştiu ce au votat.  
Pe de altă parte, aceasta este o chestiune de principiu şi pe această problemă mai 

putem discuta.  
În continuare aş vrea să vă prezint trei obiective de investiţii care sunt pe lista de 

investiţii şi astfel vom lămuri nişte lucruri. Vă rog să daţi drumul la prezentare.  
Primul obiectiv este Centrul judeţean pentru susţinerea afacerilor în Timişoara. Este 

pe Axa prioritară 1 – sprijinirea dezvoltării durabile şi în domeniul major de intervenţie.  
Necesitatea acestui obiectiv a fost definită, a fost aprobată, face parte din strategia de 
dezvoltare a judeţului şi suntem în  următoarea fază. Suprafaţa terenului este de 5.420 
m.p., suprafaţa construită este de 25.471 m.p., sunt două corpuri A şi B – pe Programul 
Operaţional Regional, corpul C, D este pe Sf. Ioan pe fostul comisariat militar.  
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Observaţi pe ecran cam cum va arăta centrul şi am vrut ca lumea să ştie exact 
despre ce e vorba.  Foarte curând vom semna contractul de finanţare cu Ministerul 
Dezvoltării Regionale. Aceasta este propunerea câştigătoare pentru construirea centrului 
pe locul fostului comisariat militar. Toate lucrurile sunt clarificate în acest moment întrucât 
am avut ultima vizită a reprezentanţilor Ministerului Dezvoltării Regionale şi aşteptăm doar 
să semnăm contractul de finanţare.  

Obiectivul va include Biblioteca judeţeană, Centrul de Afaceri şi cred că va fi una din 
clădirile reprezentative din centrul oraşului nostru.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
Având în vedere că este o clădire nouă şi care arată foarte bine, aş fi curios în ce 

măsură sunt folosite aici surse de energie regenerabilă.  Noi ar trebui să dăm un exemplu 
în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt folosite şi surse de energie regenerabilă dar nu decisiv.  
 
Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Cred că aţi uitat, domnule preşedinte, să amintiţi despre parcările subterane.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, vor fi două nivele de parcări subterane care urmează să deservească întreaga 

zonă.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Aş vrea să vă anunţ că acum o săptămână s-a semnat un protocol între România şi 

Norvegia, foarte substanţial, în vederea susţinerii  tehnologiilor pentru energii regenerabile. 
Am profitat de faptul că domnul consilier judeţean Viorel Sasca a adus în discuţie despre 
energii regenerabile şi am dorit să fac acest anunţ întrucât se adresează şi autorităţilor 
administraţiei publice ca beneficiar.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, vom mai discuta despre acest fapt.  

 În continuare, cel de-al doilea obiectiv, este referitor la propunerea la care  domnul 
Adrian Negoiţă făcea referire, şi pentru care  s-a făcut un studiu, poziţia fiind în zona 
Stadionului Dan Păltinişan. Este un stadion construit pe vremea celor care mai lucrau 
atunci cu munca voluntară, mulţi timişoreni au participat la ridicarea lui. Există posibilitatea 
unei eventuale schimbări a acestuia. Tema de proiectare – un stadion de 30.000 locuri şi o 
sala polivalentă de până la 10.000 locuri, astfel încât Timişoara să poată avea o astfel de 
infrastructură destinată nu numai sportului ci şi multor altor evenimente.  
 Sunt în discuţie trei variante:  Varianta1 -  alăturate, Varianta 2 - suprapunere şi 
Varianta  3 - intersectare. Toate cele trei variante sunt propuse de proiectant.  
 Acestea ar fi propunerile pentru stadion şi sală polivalentă. Trebuie să găsim o 
soluţie pentru realizarea unui stadion de 30.000 de locuri şi a unei săli polivalente de 
10.000 de locuri.  
 Al treilea obiectiv pe care vreau să-l prezinte este de fapt un mic filmuleţ în care 
discutăm despre Castelul Huniade transformat într-un castel.  Cu acest obiectiv suntem în 
faza finală, vom intra în licitaţie pentru realizarea lui, contractul de finanţare a fost semnat 
anul trecut şi discutăm de aproximativ 8 milioane de euro. Proiectul este câştigat de noi şi 
finanţarea este pe Programul Operaţional Regional. Vedeţi pe ecran cum va arăta în forma 
finală.  Observaţi că va fi o curte interioară, precum şi un lift de sticlă pe  exterior. Zidurile 
vor fi refăcute, sălile de asemenea.  



 12

 Am vrut să vă prezint aceste trei investiţii pentru că ele sunt prinse deja în bugetul 
nostru pe lista de investiţii sub diferite forme. Dacă partea de stadion este doar în faza de 
studiul de fezabilitate, pentru celelalte s-au semnat sau urmează a se semna contractele 
de finanţare, însă din punct de vedere tehnic toate lucrurile sunt terminate.  
  

 
Punctul nr. 9 -  Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii ale unor 

produse agricole pentru anul fiscal 2011. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică. În cadrul 

Comisiei economice s-au formulat o serie de amendamente. 
 Rog să se argumenteze amendamentele formulate. Cred că domnul consilier 

judeţean Matei Viorel ne poate da mai multe informaţii. 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Aş vrea să argumentez eu amendamentele formulate însă nu pot să-mi însuşesc eu 

un merit care nu îmi aparţine. Rog pe domnul consilier judeţean Matei Viorel, în calitate de 
specialist să susţină domnia sa propunerile făcute pentru  modificarea preţurilor.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am înţeles că sunt 5 propuneri şi le voi da eu citire. Astfel, propunerea Comisiei 

economice este să preţurile medii să fie următoarele: - floarea soarelui – 1,30 lei/kg.,   
cartofi – 0,80 lei/kg., carne de bovine – greutate vie – 2,70 lei/kg., ouă pt consum 0,25 
lei/buc., lapte pentru consum proaspăt de vacă şi bivoliţă – 1,40 lei/l.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Eu aş vrea să vă pun o întrebare logică, şi anume, de ce la fiecare poziţie există în 

mod clar  produsul respectiv şi preţul , iar la poziţia 14 apare lapte oaie şi capră – unde era 
iniţial între 1,8 - 1,9 lei/litru când titlul se numeşte „preţ mediu”? A venit domnul consilier 
judeţean Viorel Matei şi a făcut rectificarea de rigoare.  

De asemenea, mai apare „lapte proaspăt de vacă şi bivoliţă” – 0,98 lei/litru – să 
înţeleg că laptele de oaie şi capră nu trebuie să fie proaspăt?  Acest lucru am ţinut să-l 
spun acum aici ca să descreţesc frunţile colegilor consilieri judeţeni, însă atunci când am 
spus acelaşi lucru, la modul serios, în comisie, cel care ar fi trebuit să-mi răspundă nu a 
ştiut să o facă. Este nevoie de o anumită rigoare în prezentarea materialelor.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Ca să eliminăm orice neclaritate propun ca la poz. 14 să se treacă preţul mediu de 

1,80 lei/litru.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Înseamnă că în acest moment avem 6 amendamente. Care este părerea 

dumneavoastră domnule consilier Viorel Matei?  
 
Domnul consilier judeţean  Viorel Matei 
Nu am nimic împotrivă. Aş vrea totuşi să-i spun domnului consilier judeţean Viorel 

Coifan, prietenul meu, că aşa cum  capra  şi oaia intră în aceeaşi categorie, la fel vaca şi 
bivoliţa intră într-o altă categorie.  
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Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Domnule consilier judeţean Viorel Matei, am întrebat în comisie unde găsim în 

judeţul Timiş lapte de bivoliţă şi nu s-a ştiut să-mi răspundă.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
La Cenad.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Dacă doriţi,  găsiţi  bivoliţă şi în zona Foeni. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Eu întrebam unde găsesc lapte de bivoliţă, nu bivoliţă.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă nu mai sunt şi alte discuţii, vă propun să supunem la vot amendamentul cu 

cele 6 poziţii. Deci, inclusiv cu propunerea domnului consilier Bologa Gheorghe.  
 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu  35  voturi”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea 
– George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
Vă supun la vot întregul proiect de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  35  voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
 
Punctul nr. 10 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru 

serviciile specifice realizate de Camera Agricolă a judeţului Timiş  în anul fiscal 2012. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul   a   fost   avizat   favorabil   de    Comisia    pentru   administraţie   publică. 

În cadrul Comisiei  economice  s-a  propus  reducerea  tarifului la   măsura   141  la   400 
lei/ proiect, iar la măsura 112 la 2000 lei/proiect. 

Rog să se argumenteze amendamentele.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Amendamentele au fost făcute cu scopul de a stimula Camera Agricolă să acorde 

sprijin unui număr cât mai mare de tineri fermieri care doresc să accesez acest program.  
Prin reducerea costurilor se poate realiza obiectivul propus.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt şi alte discuţii? 
Supun la vot amendamentele. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentele  cu 32   voturi”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea 
– George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – 
Ştefan, Tiuch Cătălin şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor Preunca Daniel, Răvăşilă 
Florin şi Spătaru Elisabeta 

 
Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentele aprobate. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33   voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe,  
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi 2 abţineri din partea doamnelor/domnilor 
Preunca Danielşi Spătaru Elisabeta 

 
 
Punctul nr.  11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei anuale 

către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34   voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 
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Punctul nr. 12 -   Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 
traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35  voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
 
Punctul nr. 13 -   Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unei construcţii 

din domeniul public în domeniul privat al judeţului Timiş în vederea demolării. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru cultură, 

învăţământ, tineret şi sport şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
 
Punctul nr. 14 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului 

de închiriere încheiat cu Institutul Francez – Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  32  voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
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Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
Matei Viorel.  

 
 
Punctul nr.  15 -  Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unui 

spaţiu din Bastionul „Theresia” Timişoara către Agenţia de Dezvoltare Economico - 
Socială Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru 

administraţie publică şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35   voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 

 
Punctul nr. 16 -  Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Judeţean Timiş în cadrul Comisiei de Acreditare a Furnizorilor de 
Servicii Sociale Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În cadrul Comisiei pentru administraţie publică şi Comisiei pentru sănătate şi 

protecţie socială s-a stabilit ca nominalizările sa se facă în plenul şedinţei ordinare.  
Dacă sunt propuneri?  
 
Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
Propunerea mea este să rămână în continuare doamna Emilia Milutinovici. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt şi alte propuneri? Dacă nu, supun la vot nominalizarea doamnei Emilia 

Milutinovici ca reprezentant al Consiliului Judeţean Timiş în cadrul Comisiei de Acreditare a 
Furnizorilor de Servicii Sociale Timiş. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat nominalizarea doamnei consilier Emilia 
Milutinovici, respectiv proiectul de hotărâre cu 22 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, , Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Costa 
Cosmin Lăscuţ, De Maio Leontin Nicolae, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Rotărescu Vasile, Suciu Matei, Sasca Viorel – Zoltan, Supuran Sorin Szatmari Ioan – 
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Ştefan, Tiuch Cătălin, 5 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Constantin 
Ostaficiuc Bitea Nicolae Florin, Cândea Iosif – Dorin, Cojocaru Silvia, Grecu Marian şi 8 
abţineri din partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin 
şi Spătaru Elisabeta.  

 
 

Punctul nr. 17-  Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Comisiei 
de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a  fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială  şi 

Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
 

    Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
    Anul trecut, tot în această perioadă, când am făcut o schimbare a componenţei 
comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap, am solicitat să ni se prezinte un 
raport de activitate de descărcare din gestiune a fostei comisii şi mandatarea prin votul 
nostru a unei noi comisii. Iată că si de această dată suntem puşi în situaţia de a schimba 
comisia - cei care pleacă nu ne prezintă nici un raport, dar îi descărcăm de orice 
responsabilitate,  iar noi votăm componenţa unei alte comisii care să funcţioneze de acum 
înainte.  
 Vă anunţ că nu voi vota o nouă comisie atâta timp cât vechea comisie nu ne prezintă 
o informare despre activitatea desfăşurată acolo. Este o instituţie care se află în subordinea 
noastră şi e corect să ştim ce se întâmplă. Oamenii sunt nemulţumiţi de deciziile acestei 
comisii şi vin să ne acuze  spunând că noi, consiliul judeţean nu avem grijă de ei.  
 Din acest motiv solicit din nou raportul de activitate, iar până când nu-l voi primi nu 
voi vota această comisie.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Domnule consilier judeţean Gheorghe Bologa vă informez că în cursul lunii februarie 
comisia, prin preşedintele ei, care a rămas acelaşi în persoana domnului Jurchescu, va 
prezenta raportul de activitate care va reprezenta, de fapt, o descărcare, iar modificările 
care se fac în cadrul comisiei sunt impuse întrucât persoanele membre în comisie şi-au dat 
demisia.   
 Oricum există un raport de activitate al acestei comisii care va fi prezentat în luna 
februarie. De asemenea, vor fi prezentate toate rapoartele de activitate ale tuturor 
instituţiilor din subordinea consiliului judeţean. În acest moment , rapoartele de activitate se 
adună la nivelul consiliului judeţean, se centralizează şi vor fi prezentate în luna februarie 
tuturor consilierilor judeţeni în toate comisiile de specialitate.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Odată cu precizarea făcută de dumneavoastră am creditul necesar. Mă bazez pe 
ceea ce aţi spus şi în luna februarie sper ca atât eu cât şi colegii mei să primim raportul de 
activitate. Vă mulţumesc.  
 
 Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
 Cred că ar trebui mai mult să ne intereseze motivul pentru care  persoanele din 
instituţia subordonată nouă – direcţia de asistenţă socială – îşi dau demisia din această 
comisie şi, totodată motivul pentru care multe persoane pleacă din instituţie  din cauza 
condiţiilor în care lucrează decât rapoartele de activitate.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  30  voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana 
– Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Milutinovici Valentina – Emilia,   Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca 
Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin, un (1) vot împotrivă din partea domnului Băcanu Horea şi 3 abţineri din 
partea domnilor Bojin Titu, Mihoc Marcel şi Negoiţă Adrian.  

 
 
Punctul nr.  18 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor Timiş pe anul 2012. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  34  voturi”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  Spătaru Elisabeta,  
Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr.  19  -   Diverse. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Doresc să vă aduc la cunoştinţă următoarele: 
Astăzi, era termenul pentru depunerea rapoartelor de activitate ale consilierilor 

judeţeni şi  rapoartelor comisiilor de specialitate.  
În  consecinţă,  rog   pe  cei  care  nu  au  depus   rapoartele   să   se   conformeze  

termenului stabilit.  31 ianuarie este ultima zi când se face depunerea rapoartelor de 
activitate.  

De asemenea, aş vrea să vă informez că domnul vicepreşedinte Liviu Borha nu şi-a 
finalizat concediul de odihnă pe anul 2011 şi domnia sa solicită, cu aprobarea plenului 
consiliului judeţean să poate efectua zilele de concediu de odihnă restante din 2011  în 
2012.  

Potrivit referatului din mapele dumneavoastră, vă supun spre aprobare ca Dl. 
vicepreşedinte Borha Liviu să efectueze concediul de odihnă restant din 2011 în anul 2012.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat efectuarea zilelor restante de concediu de odihna 
pe anul 2011 în anul 2012  cu  34  voturi”pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin 
Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, 
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Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 

În al treilea rând, vreau să vă informez că  în ultimul moment a sosit o solicitare din 
partea Primăriei Dumbrăviţa prin care ni se cere, de principiu, să fim de acord cu o 
asociere între Consiliul Judeţean Timiş, Primăria comunei Dumbrăviţa şi Consiliul Local al 
municipiului Timişoara în vederea lansării unui proiect astfel încât troleibuzul să meargă 
până la capătul comunei Dumbrăviţa. Solicitarea vine  întrucât drumul pe care ar urma să 
circule acest troleibuz este un drum judeţean.  

Prin urmare, pentru lansarea acestui proiect au nevoie din partea noastră de un 
acord de principiu de asociere între cele trei unităţi administrative.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Vreau să specific că acest lucru nu implică financiar consiliul judeţean.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, iar astăzi este doar o discuţie de principiu.  
 
Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Domnule preşedinte, nu trebuie să uităm faptul că am discutat despre posibilitatea 

lărgirii acestui drum pe 4 benzi până la autostradă şi să ne trezim că plantează stâlpii 
pentru troleibuz undeva la mijlocul străzii.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În proiectul pe care îl avem pentru acest an am stabilit că facem relaţia cu 

autostrada pe 4 benzi de la centură până la autostradă pentru că acolo este zona în care 
putem să ne mişcăm.  

În zona Dumbrăviţa, pe centrul comunei Dumbrăviţa nu cred că mai putem ajunge, 
întrucât, după  părerea  mea  şi  a specialiştilor, maximul pe care l-am putut face este acest 
2 + 1, adică refugiile stânga – dreapta pentru ieşire.  

Acum discutăm de un acord de principiu şi sigur că în momentul în care se va face 
studiul de fezabilitate şi propunerea concretă, atunci cele trei unităţi administrative îşi vor 
spune cuvântul.  

Prin urmare, nu cred că ar trebui să ne opunem unui acord de principiu între cele 3 
administraţii pentru acest proiect şi vă spun la vot, aşa cum am spus, asocierea de 
principiu.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat asocierea de principiu cu 34   voturi”pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  
Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 
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În mapele dumneavoastră s-a depus de către Asociaţia „16 Decembrie” Timişoara şi 
Comitetul de iniţiativă „Timişoara ‘89” 2 documente, respectiv „Platforma pentru România” 
şi „A treia Proclamaţie de la Timişoara „ cu solicitarea de-a le supune atenţiei consilierilor 
judeţeni.  Totodată, s-a depus Manifestul Societăţii Civile din Banat neangajată 
guvernamental sau politic „Din nou tot În Banat”.  

Având în vedere că plenul consiliului judeţean nu are competenţa de a se exprima 
asupra unor astfel de platforme, fiind o unitate care gestionează din punct de vedere 
administrativ judeţul Timiş, cred că este corect ca fiecare partid politic care este reprezentat 
aici în plenul consiliului judeţean să facă o analiză asupra acestor propuneri venite din 
partea Societăţii civile şi în discuţiile pe care le avem cu aceasta să le expunem .  

Trebuie să remarcăm faptul că propunerile vin din nou din Timişoara în dorinţa ca 
Societatea civilă să fie implicată în viaţa noastră. Ele trebuie analizate cu mare atenţie şi 
trebuie să găsim o cale comună pentru problemele ridicate.  

Discutăm despre nişte documente prezentate de către Societatea civilă şi rog 
fiecare grup politic să facă o analiză şi să prezinte apoi , în discuţiile pe care le vor avea cu 
reprezentanţii Societăţii civile, punctul de vedere.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Chestia cu demiterea este clară.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Poate că totuşi ar fi bine, domnule preşedinte, să se citească cele două documente 

aici în plenul consiliului judeţean, iar apoi, neavând atribuţii de a da hotărâri, noi ni-l vom 
însuşi, fiecare în mod personal.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, dacă doriţi voi da eu citire celor două documente. Înainte însă, de a face acest 

lucru, dau cuvântul domnului Liviu Văcaru.  
 
Domnul Liviu Văcaru 
Aş vrea să vă spun doar că a 3-a proclamaţie de la Timişoara, pe care am lansat-o 

în data de 22 este destul de cunoscută şi ea reprezintă nişte propuneri constituţionale pe 
care Asociaţia  „16 Decembrie „ şi Comitetul de iniţiativă, cel care de 84 de zile este 
organizatorul protestelor autorizate de către Primăria Timişoara,  sunt propuneri care intră 
în Platforma pentru România.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Un moment vă rog. Sunt 18 zile nu 84.  
 
Domnul Liviu Văcaru 
Nu. Sunt, aşa cum am spus, 84 de zile. Practic din 10 noiembrie noi suntem efectiv  

în stradă în Timişoara. Ne-am dat seama încă de la început că acest protest se va finaliza 
printr-un protest politic. Era evident faptul că, pe noi revoluţionarii, pensionarii, cineva 
încearcă să ne fure. În acel moment, noi ca Societate civilă am ieşit, nu doar pentru 
drepturile noastre ci şi pentru drepturile tuturor, şi am schimbat imediat macazul propunând 
a 3-a Proclamaţie de la Timişoara, Platforma pentru România pentru că ştiam că acea 
confruntare va fi făcută.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, atunci ca să finalizăm subiectul voi da citire celor 2 documente. Platforma 

pentru România şi Manifestul Societăţii Civile din Banat.  
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Cele două documente fiind aduse la cunoştinţa plenului consiliului judeţean, rog ca 
fiecare prin ideea sa personală şi prin grupul politic pe  care îl reprezintă poate să se 
manifeste aşa cum doreşte.   

Chiar dacă sunt nevoit să repet, încă o dată vă spun că plenul  Consiliului Judeţean 
Timiş nu are competenţa de a formula o opinie în acest sens.  

 
Domnul Liviu Văcaru 
Aş vrea să fac o corectură de rigoare pentru toată lumea şi aş vrea să spun că la 

temele constituţionale, în acord cu toate Societăţile civile din celelalte oraşe, ca Iaşi, 
Braşov, Bucureşti, se va numi, nu „Noua Republică” ci „Desăvârşirea Republicii” .  Spun 
acest lucru pentru că s-a făcut un protocol cu „Noua Dreaptă”.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Documentele cărora le-am dat citire sunt expresie a voinţei unei părţi din societatea 

civilă  care trebuie analizate, după părerea mea, de fiecare grup politic în spiritul 
democratic, al respectării dialogului cu societatea civilă. 

Noi, vorbesc în numele PD-L, am organizat deja o primă întâlnire cu o parte dintre 
cei care au semnat aceste documente. Ne vom întâlni zilele următoare pentru a discuta 
problemele ridicate de domniile lor.  

Sunt multe de discutat pe această temă, dar având în vedere că nu este în 
competenţa consiliului judeţean, am făcut doar această prezentare şi mulţumesc celor care 
au avut această iniţiativă, în special grupurilor din societatea civilă care au atras atenţia 
lumii politice că sunt momente în care fiecare dintre noi trebuie să se reanalizeze.  

Astăzi, în stradă se strigă un anumit lucru. Acum câţiva ani buni în urmă eram şi eu 
în stradă şi strigam „Jos Iliescu şi cu gaşca lui” în zona liberă de comunism, aşa cum  de 
altfel strigau mulţi dintre noi cei care sunt la această masă dar care acum sunt de cealaltă 
parte a baricadei. Aceasta e viaţa şi mergem înainte. Societatea civilă trebuie să îşi spună 
cuvântul, iar noi, cei care luăm anumite decizii  trebuie să-l ascultăm în numele celor care 
ne-au ales. 

Dacă sunt şi alte probleme? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Aş avea şi eu 3 probleme. În primul rând am primit un material cu biblionetul.  Încă 

de anul trecut am propus ca acei primari care nu se ocupă de biblionet să le „atragem” 
atenţia într-un fel că nu sunt în regulă.  

De asemenea, aş vrea ca până la următorul plen, împreună cu domnul Răzvan 
Hrenoschi, să vedem care primării au dat afară bibliotecarii şi nu s-au ocupat de biblioteci.  
Unii au fost atât de indolenţi încât au închis bibliotecile, au dat afară bibliotecarul în loc să 
se ocupe să amenajeze o cameră în acest sens. Probabil că sunt din aceea cărora le-am 
dat bani mulţi.  

În al doilea rând, domnule preşedinte, ca să fiu bine înţeles, m-am uitat  pe ordinea 
de zi şi am observat că din 17 puncte înscrise pe ordinea de zi, în comisia în care particip 
cu onoare, au intrat doar vreo 4 – 5. 

 Este atât de dificil, dacă tot avem internet, ca orice material care pleacă spre vreo 
comisie să fie pus pe e-mailul fiecăruia, astfel încât eu sau unul  dintre  colegi  dacă  vrem  
să   ştim   ce   se   întâmplă la altă comisie să pot să deschid e-mailul şi să discut cu 
colegul materiale care vor intra în plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aici trebuie să vă contrazic şi să vă spun că nu aveţi dreptate. Toate materialele 

sunt pe site-ul consiliului judeţean. 
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Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, dacă tot se vorbeşte pe la colţuri, aş vrea să vă întreb de ce 

nici o hotărâre pe care o avem aici nu poartă semnătura dumneavoastră sau a domnului 
secretar.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Toate hotărârile se vor semna după ce vor fi aprobate.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Dar de ce nu sunt semnate în momentul în care apar pe masa noastră? Chiar întreb 

cu bună credinţă acest lucru.  Ele înseamnă că sunt legale.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da. Dacă vă uitaţi pe spatele fiecărei hotărâri există viza de legalitate a domnului 

secretar.  Hotărârile nu se pot semna de către preşedinte şi secretar decât după ce sunt 
adoptate în plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Bun, am vrut să vă întreb acest lucru pentru că, după cum ştim toţi, dumneavoastră 

aveţi nişte probleme cu o anumită comisie. Astfel, dacă acel document a fost legal, Ornella 
sau nu ştiu cum se numeşte, de ce aveţi dumneavoastră probleme acum? Sau trebuie ca 
domnul secretar să participe în solidar cu dumneavoastră?  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Lăsaţi-l pe domnul secretar în pace. Domnia sa nu are nici o legătură cu acest lucru. 

Este problema mea personală.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Vă rog să nu mi-o luaţi în nume personal pentru că acea decizie am semnat-o toţi la 

momentul respectiv.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Ba o iau direct  în nume personal şi ca să fie clar pentru toată lumea vă spun că ieri 

am primit comunicarea de la Curtea de Apel Timişoara şi o voi ataca la Înalta  Curte de 
Casaţie şi Justiţie.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, eu nu v-am întrebat ce veţi face în continuare. Eu spun că 

sunteţi nevinovat.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
V-am spus ce doreaţi să auziţi. 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Nu. Chiar nu am dorit asta. Dacă îmi doream acest lucru veneam la dumneavoastră 

şi vă întrebam personal.  
 Am întrebat de ce nu este semnat un document şi vă spun şi de ce întreb acest 

lucru. Există posibilitatea, nu legat de dumneavoastră ci mă refer la altele, ştiţi bine cu Poli 
ce discuţii am avut şi pe care noi le-am aprobat ,ca toţi să ajungem în aceeaşi situaţie.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Ştiţi ce se întâmplă? Nici unul dintre noi nu ne dorim acest lucru şi de aceea aş vrea 

să fac următoarea remarcă: în Consiliu judeţean Timiş nu a existat niciodată astfel de 
probleme pentru că întotdeauna am respectat legea. Toate problemele au fost discutate în 
comisiile de specialitate, în plenul consiliului judeţean, iar acolo unde nu ne pricepem 
întrebăm specialişti.  

De exemplu, auditul pentru Poli nu l-am făcut noi şi am ales una dintre cele mai mari 
şi importante firme de audit de la nivel european – KPMG -  care să facă acest audit tocmai 
în ideea de a avea certitudinea că este legal.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Dar, domnule preşedinte, cred că este o mică problemă.  Se spune că dacă 

informaţiile pe care ni le va da KPMG-ul vor fi incomplete sau trucate  atunci şi rezultatul va 
fi la fel indiferent cât de mare şi importantă este firma de audit KPMG.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan.  
Aş vrea să vă spun doar că de biblionet se va ocupa Comisia de informatică pentru 

că sunt interesat personal de ce se întâmplă.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, chiar este un proiect foarte interesant.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, printre materiale prezentate la punctul „Diverse” se pare că 

avem şi un raport privind situaţia datoriilor acumulate de firmele concesionare şi chiriaşe 
din PITT.  
 Este bine că am primit acest raport, dar pe mine, personal, nu mă mulţumeşte doar 
o prezentare a situaţiei datoriilor pe care unele societăţi le au faţă de noi, ci mă aşteptam 
ca, pe lângă acest raport, cei care se ocupă de organizarea şi gestionarea acestui PITT să 
vină cu un plan de măsuri.  

Ştim cu toţii că atunci când vine cineva în control, după ce te controlează îţi 
stabileşte măsuri şi termene. Aici noi avem doar o informare prin care află că s-au încasat 
3.778.000 lei şi nu s-au încasat 2. 763.000 lei. Deci, e cam 50/50, aşa că eu aştept ca pe 
lângă situaţia juridică prezentată în această informare, conducătorii/administratorii PITT-
ului să ne prezinte un plan de măsuri pentru recuperarea acestor sume.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Putem să vă spunem că măsurile sunt deja făcute, însă s-a prezentat exact ce s-a 
cerut.  

Măsurile întreprinse pentru toate societăţile le avem aici. Nu există nici o datorie 
intrată în prescripţie. Cele care au o oarecare întârziere sunt atacate în instanţă. Deci nu 
există riscul prescrierii nici unei datorii. Prin urmare, veţi primi măsurile întreprinse la plenul 
următor.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Există un plan de măsuri pentru recuperarea sumelor pe care le au  aceste firme 

care au intrat în faliment sau insolvenţă.  Eu cred că  domnul Bologa se referea la un plan 
de măsuri referitor la ceea ce se întâmplă în PITT.  Se pare că dacă vom continua aşa vom 
ajunge nu la 10 firme în faliment şi insolvenţă ci vom ajunge ca toate firmele din PITT, în 
foarte scurt timp, să intre în aceleaşi proceduri şi vom avea foarte scurt timp pentru a găsi 
firme care să vină în PITT.  



 24

Probabil că planul acela de măsuri trebuie să se refere la ceea ce am putea face noi 
pentru a atrage alte firme în locul celor care pleacă sau intră în faliment şi insolvenţă. 
Trebuie să găsim o soluţie să-i ţinem pe cei care sunt în prezent în PITT.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da este corect. Trebuie să vedem partea pozitivă a lucrurilor, iar acest lucru l-am 

făcut încă de anul trecut. Chiar Comisia economică s-a ocupat de această problemă.  
Este o discuţie, se poate relua vis-a-vis de suma pe care o avem aici.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Ceea ce a spus colegul meu este în plus. Eu vrea ca pe această situaţie pe care toţi 

o avem în faţă să găsim o soluţie de finalizare a încasării acestor creanţe. Pe noi ne 
interesează să avem surse pentru finanţarea investiţiilor.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, şi noi ne dorim acelaşi lucru.  
În continuare am să-i dau cuvântul domnului Văcaru Liviu. 
 
Domnul Văcaru Liviu 
Domnule preşedinte, am impresia că s-a trecut mult prea uşor peste documentele 

depuse de noi şi vreau să vă spun că toate sunt de fapt o esenţă a ceea ce se întâmplă de 
84 de zile în Timişoara şi de mai bine de 18 zile în toată ţara.   

Toţi consilierii judeţeni cunosc faptul că aceste materiale vin din acele pieţe şi cred 
că, măcar în acest plen al consiliului judeţean, chiar şi la „Punctul Diverse” să auzim poziţia 
grupurilor politice.  

În plus aş vrea să întreb plenul consiliului judeţean dacă cele trei proiecte Stadion, 
Centrul de Afaceri şi Muzeul Banatului câte locuri de muncă suplimentare aduc cetăţenilor 
din Timişoara şi Banat. Poate că într-o anexă ar trebui să se regăsească şi acest lucru.  

Vreau să vă spun, domnule preşedinte Constantin Ostaficiuc, că vă apreciez foarte 
mult, însă acel comentariu cu „eram şi eu în stradă şi strigam Jos Iliescu”  l-aţi făcut 
probabil cu domnul Tolcea şi cu cei de la Societatea Timişoara după ce aţi făcut parte din 
Comisia electorală înfiinţată de FSN care au făcut primele alegeri libere din judeţ. Sau 
greşesc?  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Mulţi nu ştiu că eu sunt unul dintre cei care au fost pionierii stabilirii alegerilor 

democratice în Timiş.  
În 27-28 februarie 1990 s-au întâmplat primele alegeri libere în Timişoara şi în 

judeţul Timiş. Am făcut parte din acea comisie, ne-am întâlnit cu voi la UMT după care ne-
am stabilit sediul la Redacţia Renaşterea.  Am făcut parte din echipa care a ales 
reprezentanţii consiliului local şi consiliului judeţean după care, ştiţi că am declarat că face 
politică cine vrea pentru că eu nu fac politică, iar la 01 martie, după ce s-a terminat totul,  
am zis că fiecare merge mai departe pe drumul său.  

Da am fost în stradă, dar nu atunci. Am fost în stradă când am crezut că regimul 
Iliescu, de la momentul respectiv,  în Piaţa Operei, în Zona Liberă. nu mai era actual cu 
România. Respect alegerea fiecăruia dintre noi şi nu condamn pe nimeni.  

Da, încă o dată spun că am fost printre cei care am participat la alegerile locale ca 
organizator.  

 
Domnul Văcaru Liviu 
Aş dori, domnule preşedinte, să lăsaţi acum pe fiecare reprezentant al partidelor 

politice din plenul consiliului judeţean să îşi exprime părerea faţă de aceste proteste şi de 
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Societatea civilă din stradă pentru că, documentele prezentate, sunt documentele Societăţii 
civile  din Timişoara, din Timiş şi din tot Banatul.  Vrem neapărat să avem din partea 
dumneavoastră un punct de vedere.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt de acord cu acest lucru şi dacă fiecare grup politic este dispus să-şi susţină 

punctul de vedere am să le dau cuvântul. Voi începe chiar eu, ca reprezentant al Partidului 
Democrat Liberal.  

Deci, eu am mai spus că nu cred într-o Românie socială. Cred într-o Românie 
competitivă. Nu mai cred într-o Românie aşa cum am avut-o până acum, construită pe  o 
nejustă repartizare între muncă şi efect, între beneficiari şi cei care produc. Aceasta este 
opţiunea mea de viaţă şi e dreptul meu să am acest punct de vedere.  

Cred într-un dialog sincer, corect cu Societatea civilă pentru ca România să meargă 
mai departe. Nu cred în violenţe. Nu sunt un om violent ci sunt un om al dialogului. În tot ce 
am întreprins cu colegii mei, indiferent de factura politică din care facem parte, am construit 
pentru întreaga populaţie a judeţului Timiş.  

Referitor la cea de-a 3-a Proclamaţie,  deşi nu am fost prezent atunci când s-a scris 
Prima Proclamaţie, am fost în stradă  la a 2-a Proclamaţie şi am crezut în pct. 8 al 
Proclamaţiei de la Timişoara.  

A apărut acum cea de-a 3-a Proclamaţie şi în unele lucruri mă regăsesc dar în altele 
nu.  E opţiunea şi punctul meu de vedere.  

Referitor la protestele care se desfăşoară, atâta timp cât ele sunt în condiţii legale şi 
atenţionează lumea politicului că greşeşte şi e cazul să se reorienteze către popor, atunci 
sunt absolut de acord. 

Însă acest lucru nu înseamnă că sunt de acord în totalitate cu ea. Am citit-o, am 
analizat-o şi am constatat că sunt puncte cu care sunt de acord, dar sunt şi puncte cu care 
nu sunt de acord.  De exemplu, sunt de acord cu oprirea traseismului politic, iar dacă el 
trebuia să se întâmple la nivelul aleşilor locali atunci e corect că se întâmple şi la nivelul 
aleşilor parlamentari. Este, până la urmă, o chestiune de bun simţ ca acest traseism politic 
să se oprească la un moment dat. Sunt de acord, ca de la un anumit nivel, schimbările care 
se fac să stabilească nivelul politic decizional până la care se fac schimbările. De exemplu, 
secretar de stat, ministru secretar de stat, apoi să rămână la nivel de funcţionari şi de 
specialişti.  

În judeţul  avem exemple că am respectat acest lucru şi exemplele se găsesc chiar 
la această masă. Nu s-a pus problema să nu respectăm acest principiu corect şi 
democratic.  Deci, aşa cum am mai spus sunt chestiuni cu care sunt de acord, dar sunt 
chestiuni cu care nu sunt de acord.  

În primul rând, rog reprezentanţii asociaţiilor, ai ONG-urilor să ţină cont de faptul că 
singurul loc în care putem să găsim soluţii este masa dialogului la care trebuie să ne 
aşezăm împreună. La oferta celor care au scris manifestul am răspuns imediat că suntem 
de acord, noi reprezentanţii PD-L , să ne aşezăm la masa dialogului şi să discutăm cu toţii 
pe baza acestui manifest.  

Acesta este punctul de vedere al PD-L şi orice sugestii vom avea vi le vom spune 
imediat.  

 
Domnul Tudorin Burlacu 
Vă mulţumim pentru deschiderea acordată în iniţierea dialogului şi a dezbaterilor. 

Consider că aţi fost prea mult timp preşedintele consiliului judeţean şi ar trebui să-i luaţi 
locul domnului Emil Boc având în vedere cum aţi manifestat dorinţa de dialog. Merită PD-L 
un preşedinte ca dumneavoastră la nivel naţional şi noi vă susţinem.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Am crezut că venim astăzi la o şedinţă a plenului consiliului judeţean, însă aceasta 

s-a transformat într-o platformă politică. Spun politică pentru că s-a vorbit aici de PD-L, 
despre faptul că veţi fi preşedinte, ceea ce vă doresc, dar haideţi să discutăm despre ceea 
ce s-a discutat aici.  

Prin urmare, în numele PNL vă spun că sunt lucruri foarte interesante în această 
platformă care merită aprofundate. Pe de altă parte, cred că România este un stat de drept, 
membră în Uniunea Europeană şi, prin urmare, trebuie să respecte regulile unui stat de 
drept .  Deci, nu pot să găsesc într-o platformă, pe de o parte, noţiunea de democraţie 
participativă, iar pe de altă parte să spun că vreau Parlament bicameral cu 300 de 
parlamentari pentru că cele două idei se bat cap în cap.  

În consecinţă, eu, personal, cât şi PNL, consider că este un material care vine din 
expresia străzii, iar eu, să ştiţi că am fost în stradă, în Piaţa Operei, dar nu vreau să fac 
acum CV-ul  de când fac eu opoziţie, pentru că îmi şi place în opoziţie atâta timp cât poţi să 
spui orice, iar dacă eşti la putere nu poţi şi nu e prea plăcut. Când spun acest lucru mă 
gândesc şi la dumneavoastră, domnule preşedinte, când deşi vedeţi ce se întâmplă la 
televizor trebuie să fiţi de acord cu ce se întâmplă sus în Guvern.  

Revenind la ideea noastră, cred că este foarte important să avem un dialog cu 
Societatea civilă şi să discutăm fiecare punct în parte. Pe de altă parte, vrea să spun că 
foarte multe puncte sunt prinse în Programele partidelor politice şi cred că ele trebuie 
aprofundate.  Este foarte bine că Societatea civilă a reacţionat astfel, întrucât în afară de 
problemele curente (exemplu: faptul că s-a luat drepturile  revoluţionarilor, faptul că au 
scăzut pensiile etc) care pot fi rezolvate, există o problemă fundamentală, şi anume, 
problema necesităţii schimbărilor fundamentale în România.  

Prin urmare, propun colegilor din celelalte formaţiuni politice să iniţiem un dialog şi 
să-l structurăm pentru că este momentul deschiderii. Îmi pare rău că nu se discută în 
special primul punct pentru că acesta este echivalent cu punctul 8 din Proclamaţia de la 
Timişoara, acela în care nu îşi găseşte Guvernul disponibilitatea de a dialoga.  

Nu am vrut să ţin un discurs politic dar cred că este important ca aceşti colegi ai 
noştri care au venit azi aici să înţeleagă că avem toată deschiderea de dialog ca şi membrii 
ai formaţiunilor politice nu ca şi consiliu judeţean pentru că nu avem competenţa necesară.  

 
Domnul Tudorin Burlacu 
Nu fac parte din nici un partid politic dar am făcut propunerea ca domnul preşedinte 

să ia locul domnului Boc pentru că cu domnul Boc am oprit orice dialog.  
Repet că nu sunt membru al niciunui partid politic pentru că nici un partid politic nu 

mi-a demonstrat că merită să fiu membru al său. Oricum, cele mai multe discuţii le-am avut 
cu PNL care a fost încă de la început alături de noi, motiv pentru care vă mulţumim pentru 
acest lucru dar şi pentru că mergeţi în continuare pe linie de dialog şi neclarităţile sesizate 
se pot remedia în urma dialogului.  

Tuturor reprezentanţilor partidelor politice vă spun că în urma dialogului cu 
dumneavoastră vom prezenta public rezultatul negocierilor, al dezbaterilor cu fiecare partid 
în parte. Noi suntem deschişi la discuţii cu orice partid politic care acceptă aceste discuţii 
întrucât nu suntem manipulaţi politic.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Cred că, în mod normal, ar trebui să fim de acord cu ceea ce strigă oamenii în 

stradă dar şi cu ceea ce se întâmplă. Tot ce s-a strigat la Timişoara sâmbătă se va striga şi 
de acum înainte, în fiecare sâmbătă, în toate oraşele şi municipiile judeţului Timiş.  

USL discută astăzi posibilitatea să facem în toate cele 10 localităţi, în fiecare 
săptămână, prin rotaţie în fiecare localitate, pentru a putea da posibilitatea şi oamenilor din 
zonele respective.   
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Am fost şi suntem de acord cu ceea ce se spune în manifest şi platformă. Sigur că 
trebuie să ne uităm puţin la repartizarea televiziunilor, întrucât nu cred că televiziunea 
naţională este obligatoriu să fie „transmisă” către PD-L. poate că ar fi bine să se prezinte şi 
pe la „Realitatea” sau pe la „Antena” astfel încât să putem sta de vorbă altfel.  

Dialog sincer, zice domnul Constantin Ostaficiuc? Mă îndoiesc că la ora actuală 
putem discuta de un dialog sincer cu actualul Guvern atâta timp cât oamenii sunt de atâta 
timp în stradă şi nimeni nu face un dialog cu ei.  

Opoziţia solicită un dialog, solicită demisia Guvernului şi a Preşedintelui, solicită 
demisia Primului Ministru, solicită constituirea unui Guvern de tehnocraţi nu de USL-şti 
pentru a ajunge la cei 85 de oameni care spun că mergem anapoda.  

Cred că este momentul să nu mai facem declaraţii pe sub masă, să vadă lumea ce 
copii buni suntem noi şi să ne dăm bine cu revoluţionarii. Cred că ceea ce fac ei de câteva 
săptămâni bune în Timişoara şi nu numai de când a început în Bucureşti mişcarea Arafat,  
ne demonstrează că oamenii îşi doresc altceva şi numai vor o conducere fie că e  Boc 
preşedinte, fie că este  Ostaficiuc preşedinte, nu are nici o importanţă tot PD-L se cheamă.  

De asemenea, cred că este timpul să ne trezim şi să lăsăm puţin laudele pentru că 
dialogul a lipsit total. Discutăm de strigătele din stradă pe Guvernul Iliescu dar nu le putem 
compara cu ce se întâmplă acum, după 20 de ani de la Revoluţie, când mor oamenii de 
foame etc.  E o situaţie cu totul diferită şi nu pentru acest lucru au murit revoluţionarii în 
Piaţa Revoluţiei, în Piaţa Operei sau în alte localităţi în Decembrie 1989. Mulţi oameni sunt 
în situaţia de a muri de foame, de a se arunca de la balcoane, de a nu îşi putea plăti 
medicamentele sau întreţinerea la bloc.  

Haideţi să terminăm cu demagogiile astea. Suntem între noi, suntem reprezentanţii 
judeţului şi eu îi felicit pe toţi cei care au întocmit aceste materiale care au fost, de altfel, 
prezentate aici.  

Trebuie să ştiţi că nu vom înceta să facem aceste mişcări, în mod paşnic aşa cum 
am făcut-o şi până acum şi nu vom înceta să cerem de la demisia preşedintelui consiliului 
judeţean până la demisia preşedintelui ţării, fiecare după păcatele pe care le are, astfel 
încât, să fim cât se poate de democraţi şi liberi în ceea ce am obţinut.  Facem acest lucru 
în mod civilizat, corect, prietenesc, fără nici un fel de discuţii politice. Idei, cum că am 
participat unii la Revoluţie, sau unii au dus pâine în Piaţa Operei în data de 20, iar alţii au 
venit în data de 25  decembrie sau 1 ianuarie să facă programe pe calculator, sunt delicate.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul Tudorin Burlacu 
Vă mulţumesc şi dumneavoastră pentru că aveţi disponibilitatea la dialog. Vreau să 

subliniez că este primul partid, şi toate partidele ar trebui să luaţi exemplu, care a creat, 
într-adevăr, un departament de discuţii şi a ajutat departamentul de revoluţionari care au 
iniţiat această platformă.  

Şi de această dată menţionez că nu fac parte nici din acest partid politic, însă 
salutăm iniţiativa partidului de dialog cu Societatea Civilă.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Ca reprezentant al PNŢCD-ului, mă bucur că  Societatea civilă s-a revigorat din nou. 

S-a ajuns la această situaţie şi din cauză că Societatea civilă a slăbit foarte mult. Fără o 
Societate civilă puternică nici partidele politice nu pot fi puternice. Toţi cei care decid să se 
implice în politică provin din Societatea civilă care, de fapt, alimentează viaţa politică şi îi 
trage de mânecă pe politicieni atunci când aceştia derapează.  

Mă bucur că există aceste manifestări şi din păcate s-a ajuns într-un moment foarte 
greu pe care sper să-l depăşim împreună. Avem în faţă materiale venite de la două 
asociaţii. Frumos ar fi fost ca toate asociaţiile de revoluţionari  din Timişoara şi Societatea 
Timişoara să elaboreze împreună un asemenea material şi să ni-l prezinte.  
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Aş vrea să remarc câteva inadvertenţe , de exemplu, în materialul Asociaţiei „16 
Decembrie” se spune foarte frumos că Regele Mihai a organizat la 23 decembrie arestarea 
lui Antonescu, s-a opus Guvernului Post sovietic , a fost constrâns să abdice, iar în 
continuare se spune că ar trebui depolitizate structurile administrative.  Criticaţi conceptul 
de preşedinte jucător, dar un preşedinte al unei ţări provine, până la urmă, de la un partid.  
Cât ar fi el de obiectiv până la urmă tot trage spre partidul lui.  

De ce nu v-aţi gândit să revenim la monarhia constituţională dacă tot a fost nevoit 
Regele să abdice? Un monarh poate să fie un mediator adevărat într-o societate şi el  
aparţine tradiţiei noastre. Deci, iată că sunt câteva lucruri care ar trebui luate în 
considerare.  

De asemenea, în acest material trebuie subliniat faptul că una din marile probleme 
ale societăţii româneşti, în acest moment, este maniera în care ne folosim libertatea 
câştigată în Decembrie 1989. Trebuie să trecem la folosirea ei responsabilă. Faptul că 
societatea românească este măcinată, ca de un cancer, de corupţie la toate nivelurile 
demonstrează că noi ar trebui să facem puţină ordine şi în rândurile noastre ale 
revoluţionarilor.  

Vă mulţumesc şi vă reamintesc  că există o bază de dialog şi cred că împreună 
putem să creionăm nişte direcţii în care ar trebui să meargă societatea noastră.  

 
 
Domnul Tudorin Burlacu 
Domnule preşedinte, vă rog să-mi mai permiteţi un minut să iau cuvântul şi să vă 

spun că, conceptul de platformă, de proclamaţie a început prin manifestul Comitetului de 
iniţiativă. Vreau să se înţeleagă faptul că au fost 10 oameni care au stat de 84 de zile 
acolo.  De ce este important să fiţi responsabili? Pentru că în stradă toţi mai mulţi oameni 
strigă „Noi urâm partidele”. Dacă nu realizaţi că se poate ajunge pe acest fond de ură, de 
dispreţ faţă de întreaga clasă politică, la manifestări anarhice e foarte grav.  

Este un moment zero în care toate partidele responsabile şi toţi politicienii să se 
aşeze la masa dialogului pentru că altfel se poate ajunge la anarhie. Noi cei care suntem 
organizatorii am încercat să gestionăm, împreună cu jandarmeria care a fost alături de noi, 
aceste momente destul de delicate Se poate ajunge la diverse lucruri mult mai grave pe 
acest fond.  

Momentul zero este condiţionat de două lucruri, şi anume, demisia Preşedintelui 
Traian Băsescu şi demisia Prim Ministrului Emil Boc. Fără aceste două lucruri, din punctul 
nostru de vedere, nu se poate ajunge la un dialog. Putem ajunge la un dialog cu PD-L 
pentru că există şi în acest partid oameni de mare valoare şi responsabili cu care se poate 
dialoga, dar cele două personaje, datorită tuturor faptelor lor care le-au făcut în ultima 
vreme, nu mai merită să fie în fruntea Statului Român şi ceea ce propunem noi în 
Proclamaţie şi Reformă este corect pentru că altfel va veni Societatea civilă şi ne va spune 
că peste câţiva ani este posibil să ne trezim din nou cu un preşedinte care nu mai vrea să 
plece de-acolo. Pe preşedinte l-au ales atunci 5 milioane de oameni dar acum nu-l mai 
vrea nimeni.  

În  condiţiile în care va exista o Republică referendară poporul are posibilitatea să 
demită şi preşedintele şi Parlamentul. Poporul trebuie să aibă control asupra celor pe care 
i-a trimis în fruntea statului şi în fruntea Parlamentului.  

Vă mulţumesc. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sigur că avem datoria de a respecta toate aceste opinii aşa cum şi dumneavoastră 

aveţi datoria să respectaţi opiniile noastre.  
Eu nu sunt de acord cu demisia Preşedintelui şi a Guvernului. Este opinia mea şi am 

dreptul să am această opţiune.  
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Datorită acestei Românii în care trăim, o Românie democratică, am dreptul să spun 
şi să susţin acest lucru. Chiar dacă domnul Titu Bojin îmi cere demisia aici, de faţă, chiar 
dacă nu oferă o alternativă mult mai bună decât mine. Această alternativă va fi decisă în 
urma votului. Atunci când ne vom prezenta la vot dacă populaţia îl va alege pe domnul  Titu 
Bojin  ca preşedinte al consiliului judeţean atunci  îl felicit. Dar dacă voi fi ales eu aştept să 
mă felicite domnia sa.  

Să strigăm demisia fără să punem nimic în loc e foarte simplu. Să strigăm peste tot 
demisia e o chestiune liberă. Ar fi culmea să vorbim de dictatură acum când fiecare poate 
să-şi exprime poziţia.  

Cred că este momentul ca fiecare partid să ducă un dialog, mulţumesc celor care au 
avut această iniţiativă, vă mulţumesc şi pentru prezenţa dumneavoastră aici în sală.  

În final, vreau să fac un apel către toţi colegii din zona politicului şi din zona 
Societăţii civile. Este doar un apel şi atât. Oameni buni, încetaţi cu atacul la persoană şi 
lăsaţi-mi familia în pace. Sincer m-am cam săturat. Acum trei ani am fost atacat la 
persoană atât eu cât şi familia mea. În ultima vreme sunt atacat la persoană atât eu cât şi 
familia mea din toate părţile. Dacă aveţi ceva cu mine din punct de vedere politic, da-ţi în 
mine, dar vă rog lăsaţi-mi familia în pace.  

Lăsaţi-mă în pace pe mine ca persoană şi familia mea. Politic, discutăm ce vreţi. 
Este altul mai bun ca mine, să câştige. Voi fi primul care-l voi felicita, dar nu vă legaţi de 
mine şi de familia mea ca persoană privată.  

 
 
Domnul Tudorin Burlacu 
Vrem să ne dea Republica înapoi şi lăsăm în pace pe toată lumea. Domnului Sasca 

îi spunem să vină către noi cu propuneri privind forma de stat în Platformă. Eu sunt 
republican, dumneavoastră sunteţi monarhist. Scrieţi o platformă şi adaugăm. Vă 
mulţumesc.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean Timiş. 
 
 
 

           PREŞEDINTE,                                      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ  
    Constantin OSTAFICIUC                                          Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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